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Tid: 12:00
Plats: Zoom

Närvarande

Ordförande Emelie ”Bemelie” Björkman
Vice Ordförande Sofia Reiner

Kassör David Winroth
Sekreterare Joseph Löfving
Skyddsombud Emelie ”Sjemelie” Sjögren

Informationsansvarig Albert Vesterlund
Ordförande F6 Ludwig Gustavsson

Ordförande FnollK Emma Ödman
Ordförande SNF Oliver Thim
Ordförande Foc Gustav Hallberg

Nätmakare Ossian Eriksson t o m §4
Kärnstyretasp Axel Flordal
Kärnstyretasp Adam Johansson
Kärnstyretasp David Bååw
Kärnstyretasp Emelie Lemann
Kärnstyretasp Linnea Hallin

§1 Mötets öppnande Emelie Björkman öppnar mötet kl. 12:05!

§2 Val av justerare David Winroth väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Ossian Eriksson, Axel Flordal och Adam Johansson adjungeras in med närvaro-
och yttranderätt.1

§4 Nätmästare Ossian berättar att han har suttit i Spidera i två år och är en av de mer erfarna
nätmakarna. Spidera behöver en nätmästare, och han kan tänka sig att ta det
ansvaret.
Bemelie undrar vad skillnaden är mellan nätmästare och nätmakare rent kon-
kret. Ossian svarar att nätmästaren kallar till möten, håller kontakten med
Chalmers IT-avdelning och har lite fler rättigheter, bland annat med sektio-
nens GSuite.
Bemelie tycker det låter bra. Ingen invänder, och Bemelie konstaterar att ”då
säger vi så”.2

§5 Runda bordet

§5.1 Kärnstyret Joseph har haft fortsatt kontakt med KARG om deras nycklar, hållit valbered-
ningsintervjuer och Latexat sin överlämning.
Sjemelie bygger Cortège. Hon har vikarierat för Bemelie på samverkansmöte
för utbildningsområdet och varit på SU. Hon har även skrivit ett utkast till
svar på FinForms frågor om miljöpolicyn och börjat tänka lite på aspning för
JämF:s oberoende ledamöter. Hon tänker att hon håller någon sorts aspning
nästa vecka eller veckan därefter.

1Övriga gäster har redan samma rättigheter i egenskap av kommitté-/nämndmedlemmar.
2Vem som är nätmästare bestäms inte av Styret, utan bestäms av Spidera själva i samråd

med Styret.
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David har jobbat med bokföring och kollat på kontoplan. Han ska lägga upp
en preliminär budget för nästa år och har mailat alla kassörer och frågat om
tankar.
Albert har varit på programråd för TM, valberett, kollat på maillistor och kikat
på sin överlämning och andra dokument som behöver uppdateras.
Sofia har ringt Tord och hantverkare, skrivit Facebookinlägg om köksrenove-
ringen och – på ett mer privat plan – haft panik över fransk byråkrati. Hon
ska skriva verksamhetsberättelse någon gång, och funderar högt på om det får
bli på Valborgskvällen. David påpekar att deadlinen är senare än hon tror, och
Sofia jublar över möjligheten att skjuta upp verksamhetsberättelsen ännu mer.
Bemelie var på FuM i lördags. Mötet började klockan 10 på morgonen och
var klart vid midnatt. På mötet valdes nästa års kårledning in. Valet av kå-
rordförande tog 5,5 h och slutade med att någon som inte var nominerad av
valberedningen valdes. Idag ska hon fixa fika inför kvällens asparr tillsammans
med Albert. Hon planerar även att maila vår inspektor och be om råd i Focus-
frågan.

§5.2 F6 F6 planerar ärtsoppelunch och planerar inför att de ska gå av. Ludwig bygger
Cortège. Han anmärker att det är blåsigt ute.

§5.3 FnollK Emma bygger Cortège med andra i FnollK. De har hört av sig till IAESTE
om Nollantröjor och FARM har sagt att de ska fixa phaddertröjor. Emma har
skrivit till Ulf Gran och kollat om det går att flytta dynamikomtentan; just
nu ligger den inplanerad under första dagen av mottagningen, och kan tänkas
ställa till det lite för en del phaddrar.

§5.4 SNF SNF har fortsatt med sin aspning och haft valberedningsintervjuer. De har även
jobbat en del med en examinatorincident och pysslar med en liten föreläsnings-
serie som Oliver beskriver som ”minicocktailpartyn”.

§5.5 Foc Foc har haft möten och styr upp det sista innan de går av. Imorgon ska de
meka och ha På spåret.

§5.6 Emelie Lemann F6-året börjar närma sig sitt slut, och Emelie har hållit externa valberednings-
intervjuer.

§5.7 David Bååw F6-året börjar ta slut för David också. Han har varit på valberedningsintervju
för Styret.

§5.8 Axel Axel var på Kärnstyretmöte i måndags och på valberedningsintervju i tisdags.
Ikväll blir det Kärnstyretaspning.

§5.9 Linnea Linnea bygger också Cortège, och har varit på intervju hon med.

§5.10 Adam Adam har också haft sin intervju och varit på Kärnstyretmöte.

§6 Inforunda

§6.1 Programråd TM Albert och Linnea var på TM:s programråd som representanter för Styret re-
spektive SNF. På rådet diskuterade de främst TM:s programomläggning. Någ-
ra mer anmärkningsvärda förändringar är att programmeringskursern i ettan
verkar bli en godkänd-/ickegodkändkurs och att elfälten blir valbar. Det disku-
terades också om det skulle gå att få in något slags studiebesök, likt F:s besök
vid Onsala, och om programmet ska få fler ackrediterade mastrar.

§6.2 Samverkansmöte KFM Sjemelie, som vikarierade för Bemelie på mötet, berättar. Hon berättar att
utbildningsområdets prioriteringspunkter är väldigt lika förra årets: punkten
om F:s lokaler är kvar, och en punkt om att öka smittsäkring i samarbete med
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sektionerna. Det nämndes även att Tekniskt basår på distans ska minskas från
300 platser till 150, att Kemi ska läggas om helt (med femte terminen helt på
engelska) och att man var nöjd med svarsfrekvensen på Studentbarometern.

§6.3 SU Sjemelie berättar om SU. Priset för hållbarhet och jämlikhet diskuterades, och
det påpekades att många studenter inte har koll på att det finns. Det pratades
även om hur man förhindrar våld och trakasserier; bland annat föreslogs att
man kan diskutera eventuella trakasserier under utvärderingen efter genomfört
arr. Övergripande resultat från Studentbarometern finns numera tillgängliga
för alla (länk).

§6.4 Glenns namnsdag Bemelie undrar om någon annan har något att informera om. Gustav informerar
om att Glenn har namnsdag.

§7 Övriga frågor

§7.1 Physics MPA SNF har fått ett mail om Anders Hellman, MPA på Physics. Hans tid som MPA
löper snart ut, och högskolan undrar om studenterna vill ha kvar honom. Be-
melie tycker att han verkar trevlig, engagerad och studentvänlig. Ingen kommer
med några negativa åsikter om honom.

§7.2 Verksamhetsberättelse Adam har fått höra att FIF ska skriva en verksamhetsberättelse till sektionsmö-
tet. Han undrar vad det innebär, då FIF inte har behövt skriva någon tidigare.
Joseph säger att den ska beskriva vad som har gjorts under året, och föreslår
att Adam kollar på bilagorna till sektionsmötesprotokoll från LP1 för att få
inspiration.

§7.3 Möte med Bonsai För ett tag sen skickade Bemelie ut en Doodle för att bestämma tid för möte
med Bonsai.3 Hon fick bara fyra svar på Doodlen, men säger att mötet blir
klockan 14 på tisdag.

§8 Mötets avslutande Emelie Björkman avslutar mötet kl. 12:50!

3Sammanhang: 2021-03-25 - Styretmöte (länk).

Emelie Björkman
Ordförande

Joseph Löfving
Sekreterare

David Winroth
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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